
1.klasse: Tone Marie Swensen Hestad  
Madelen Nordvåg Berg  
2.klasse: Ann Katrin Olsen  
Bjørn Erik Tinnan  
3.klasse: Bjørn Roar Sørgård  
Martin Knutsen  
4.klasse: Mathias Leonhardsen  
Suhreta Omervcevic  
5.klasse: Janne Evy Anne Jonassen  
Jannicke Leonhardsen  
6.klasse: Kristian Johnsen Haukalid  
Mary Nygård Bergheim  
7. Klasse: Lene Arntzen  
Arriya Sriphakphong  
8.klasse: Marie Nicolaisen  
Julie Therese Volden Dahl  
9.klasse: Anna-Elisabeth Kristiansen  
Elisabeth Andersen Rambjørg  
10.klasse: Linda Andreassen  
Mai-Lis Myrvang-Strand  
 

 
Til Referat fra FAU-møte onsdag 25.oktober kl. 18.00-19.30.  
Sted: Ann Katrin Olsen, Mathias Leonhardsen, Marie Nicolaisen, Julie Therese Volden Dahl, Mai-
Lis Myrvang-Strand, Linda Andreassen og Beate kristin Henningsen  
 
Sak 01/2022 FAU sine oppgaver  
Orienterer av oppgavene til FAU  

Sak 02/2022 Konstituering  
Valg av leder, nesteleder og sekretær for FAU  
De som blir valgt blir også medlemmer i Samarbeidsutvalget/Skolemiljøutvalget  
Valg: Marie Nicolaisen, leder  
Mathias Leonhardsen, nestleder  

Sak 03/2022 Møteplan for skoleåret 2023/2024  
Neste møte 29.november  
SU/SMU møte etterpå med politiker til stede.  

Sak 04/2022 Skolens satsingsområder, orientering  
Rektor informerer: 
Årsplangjennomgang 
Informasjon om temaplanen og overordnet mål 
Første satsningsområde: §9 (5) §9A 
Skjerpet aktivitetsplan, avklaring av hva det betyr og hvordan vi arbeider med dette i skolen.  
Gjennomgang av 3.1.2, lokal strategiplan 

Satsningsområde 2&3 er det skolen gjør per dags dato.  
Informasjon om karakterer som legges ut på foreldre visma slik at man kan følge godt med det. 
Ikke alle funksjonene er like viktig for alle trinn/klasse  
Klassegjennomgang arbeides med kontinuerlig meds Stig-Ture (og Beate) Temaene/klasseteam 
tar også status på klassene 1.gang pr. mnd.  



3.2 Ungt entreprenørskap  
1dag: 5 bedrifter ved skolen. Skolen opplever at det er veldig god tilgang på læringsressurser fra 
Fylket.  

Newtonrommet: alle klasser skal bruke det minst en gang pr.mnd.  
Aktiv bruk av foreldre til å fortelle om sine spesialfelt. Alle kommet godt i gang etter Corona. 
Ønsker at den skal brukes mer.  

SFO  
Jolanta Fredriksen, leder og Leif Martin Hansen nestleder  

Sak 07/2022 Eventuelt  
Fint med bilde av ansatte på vår nettside, Meløy kommuene.no.  

Trafikksikkerhet; Marie informerer-planen har vært på høring. Område rundt skole + at de 
utvider fristen slik at det blir utvidet et større område kan inkluderes. Behov for gangvei der 
trafikken er størst.  

Mangel på skolebuss: Reipå ungene fikk bussen til bruk for å komme seg til Spildra skole. Det er 
et kommunalt vedtak på skoleskyss fra 1-4.klasse ved Glommen/Åkroken området. Skoleskyss 
hele året. 5.10.klasse vinterskyss.  
Skolen har nå avtale med minibuss slik at skoleskyss går som normalt.  

Garderober: rektor – ikke noe nytt, FAU må «mase» etterspør. Begge jentedoene må pusses 
opp. «Nord-Consult» har lagt en plan. På grunn av kommuneøkonomien opplyser rektor at det er 
en vanskelig periode nå.  
Er det mulig å få gjort dugnad på jentetoalettene slik at det ser bedre ut?  

Leder FAU: Kaffesalg ved gjenbruksdagen gikk strålende, skal gjentas, slik at FAU bygger opp 
økonomien  
«skolelystfondet», søkes om støtte hvert år, skolemelk ansvarlig ved skolen må søke.  

Viktig skoleleder må søke inn elever på leirskole i 4.klasse, slik at elevene får tilbudet om dette.  
«Vatnelia» er kommunes tilbud om de ønsker noe annet må de betale ekstra for reisen. 

Skoletur: Skoletur: U-skoleturen i høst. Mener at en tur til «Støtt» ikke skal koste elevene noe- 
som prinsipp.  

Halloween: 9.klasse lærer lar elevene gjennom litt arbeid – man da ta inngang.  
Alt av Halloween/skole o.l. ball så er det foreldre/foresatte som har ansvar, men arrangør hærer 
med skolen om det er noen hensyn som skal tas.  

Kakesalg: 10.klasse  
Toalett/tørkepapir: 6.klasse  
Årshjul må være på plass  
-prosedyre for alle aktiviteter  
-baking: vær oppmerksom på krav av baking, kan det være større valg.  
Klassekontakt: vær OBS på hvilke foreldre som stiller på-spør gjerne direkte 

 
 
 
 
 
 
 


